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تریدهای تابستانی تراکتور در تهران
بعد از توافق نهایی با قربان بردیف، باشــگاه تراکتور بخش دیگری 
از کار خود در مارکت تابســتانی را شروع کرده است. تیم فوتبال این 
باشگاه در فصلی که پشت سر گذاشتیم، نقاط ضعف بسیاری داشت 
که نشــات گرفته از جدایی پرتعداد بازیکنان در پایان لیگ بیستم و 
شروع فصل جدید با پنجره بسته نقل و انتقالاتی بود. سرخ پوشان این 
بار اما وعده حضور قدرتمندانه در مارکت تابســتانی را داده اند. آنها با 
تشکیل کمیته نقل و انتقالات، مذاکرات خود با بازیکنان مورد نظر را 
انجام می دهند. این کمیته در تهران مستقر است و مثل جلسه اخیر 

هیئت مدیره، اقدامات نقل و انتقالاتی باشگاه نیز در پایتخت در حال 
پیگیری است. میر معصوم سهرابی، مدیرعامل باشگاه تراکتور که طی 
چند هفته اخیر تمایلی به صحبت با رسانه ها نداشته نیز در حال حاضر 
در تهران حضور یافته است. او با حضور در این شهر، کنار کمیته نقل 
و انتقالات، اقداماتی را که در حیطه اختیاراتش است پیش می برد. به 
این ترتیب کلیه اقدامات نقل و انتقالاتی باشگاه تراکتور برای فصل 
جدید در تهران صورت می گیرد و تقریبا تمامی مذاکرات باشگاه در 
این مقطع در پایتخت انجام می پذیرد. قربان بردیف هم بعد از توافقات 

اولیه، برای مذاکرات نهایی به تهران سفر کرد و در این شهر با مدیران 
تراکتور کار را تا عقد قراداد نهایی پیش برده بود. تراکتور لیگ بیست 
و یکم را با رتبه سیزدهم به پایان رساند اما مالک این باشگاه دو شب 
پیش وعده حضور قدرتمندانه در فصل جدید را داده و اعلام کرد تیمی 
در حد قهرمانی بسته خواهد شد. باید دید برای تحقق این وعده بسیار 
سنگین، کمیته باشگاه مذاکرات خود را با چه گزینه هایی نهایی خواهد 
کرد؛ به نظر می رســد پیش از شروع فصل با مشاهده نتیجه کار در 

همان مقطع، بتوان شرایط تیم برای فصل جدید را پیش بینی کرد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

شــش روز از انتخاب رسمی ریکاردو ساپینتو به عنوان سرمربی 
جدید اســتقلال می گذرد و با اینکه مدیران باشــگاه قول داده 
بودنــد که پس از اعلام نام جانشــین فرهاد مجیدی خریدهای 
جدید خود را نیز معرفــی خواهند کرد، اما تاکنون این اتفاق رخ 
نداده و شــاید دلیل اصلی آن نیز انتظار برای تأیید این بازیکنان 

توسط سرمربی پرتغالی باشد.
فعلا سجاد شهباززاده نخستین خرید تابستانی استقلال است که 
البته هنوز به صورت رسمی قراردادی با وی امضا نشده اما گفته 
می شــود که قرار است در همین روزهای پیش رو این اتفاق رخ 
دهد. دیگر بازیکنی که گفته می شود به استقلال نزدیک است، 
امید حامدی فر بازیکن فصل قبل صنعت نفت اســت تا آبی ها با 
رونمایی از این دو بازیکن، کار خود را در بازار نقل و انتقالات به 

صورت رسمی آغاز کنند.
با این حال، به نظر می رسد که تمام تمرکز استقلال در تقویت 
عناصر تهاجمی تیم است. ریکاردو ساپینتو که در دوران بازیگری 
به عنوان مهاجم برای باشــگاه های مختلف به میدان رفته، تیم 
های تحت هدایت او نیز عموما تهاجمی بوده و به همین دلیل او 
در زمــان تصدی هدایت تیم های مختلف، کار تقویت را از خط 

حمله آغاز کرده است.
هر چند که اســتقلال توانست فصل قبل را با اقتدار و شکستن 
انواع و اقســام رکوردها به پایان برســاند، اما واقعیت این است 
که ثبت آمــار 39 گل زده طی 30 بازی برای تیم قهرمان لیگ 
چندان قابل قبول نیســت به خصوص اینکه بدانیم از این تعداد، 
3 گل آبی ها با رای کمیته انضباطی به حســاب آنها افزوده شده 

و تیــم فرهاد مجیدی فصل قبل در زمین مســابقه فقط 36 بار 
دروازه رقبا را باز کرد.

استقلال در لیگ بیســت و یکم 19 بار از سد حریفان گذشت 
که این تیم فقط در 6 مورد از این پیروزی ها توانست با اختلاف 
بیش از یک گل به برتری دســت یابد که یکی از این 6 پیروزی 

نیز همان دیدار با گل گهر بود که به دلیل اســتفاده سیرجانی ها 
از بازیکن غیرمجاز به دســت آمد و آبی پوشان در 13 مسابقه با 

اختلاف یک گل برنده شدند.
شش تســاوی بدون گل )بدون احتساب دیدار با گل گهر( نیز 
دلیل دیگری بر لزوم تقویت استقلال در فاز تهاجمی است. پس 

از خروج رودی ژستد از این تیم، آبی ها توانستند سجاد شهباززاده 
را جذب کنند اما واقعیت این است که از میان ارسلان مطهری و 
آرمان رمضانی، احتمال جدایی حداقل یک نفر بالاست و ساپینتو 

به دنبال جذب یک مهاجم ششدانگ خارجی است.
علاوه بر این، استقلال در پست وینگر نیز نیازمند تزریق نیروی 
تازه ای است. کوین یامگا که عنوان بهترین گلزن قهرمان لیگ 
را به خود اختصاص داد، در 9 دیدار پایانی آبی ها در لیگ و جام 
حذفی هیچ تأثیرگذاری روی گل های تیمش نداشــت و از 10 
گلی که به ثمر رســاند، 5 مورد آن مستقیما از روی نقطه پنالتی 
به ثمر رســیدند و یک گل نیز روی ریباند پنالتی ششمی بود که 

فروزان آن را مهار کرده بود.
امیرحســین حســین زاده نیز که بدون شک پدیده استقلال در 
لیگ قبل بود، سرنوشــت نامشــخصی دارد. او یک پیشنهاد از 
شــارلوای بلژیک دریافت کرده و ممکن اســت با فعالسازی بند 
فسخ موجود در قراردادش، از این تیم جدا شود. استقلال تلاش 
زیادی کرد تا ســعید صادقی بهترین پاســور لیگ را به خدمت 
بگیرد ولی هرگز این اتفاق رخ نداد و این بازیکن با پیوســتن به 

پرسپولیس، باعث تقویت دوچندان رقیب آبی ها شد.
دیگر وینگری که برای آبی ها باقی می ماند، عزیزبک آمانوف 
ازبکستانی اســت. او در 12 دیداری که برای استقلال به میدان 
رفت، هرگز تمام 90 دقیقه را در میدان حضور نداشــت و از این 
تعداد بازی نیز تنها در 5 مســابقه از ابتدا در ترکیب تیمش قرار 
داشــت. هر چند که کیفیت آمانوف در فصل قبل نشــان داد که 
مــی توان برای فصل بعد روی توانایی های او حســاب باز کرد 

اما این مســئله نیز باعث نخواهد شد که ساپینتو از خرید وینگر 
جدید خودداری کند.

به هر شــکل استقلال اکنون در خط دفاعی وضعیت متلاطمی 
دارد و هنوز مشخص نیست که سیاوش یزدانی می تواند به این 
تیم بازگــردد یا نه ولی قرارداد عارف غلامی، محمد دانشــگر، 
روزبه چشمی و رافائل ســیلوا به پایان رسیده و مدیران باشگاه 
چاره ای جز حفظ ســتون های تیمشــان و نقطــه قوت بزرگ 
استقلال در فصل قبل ندارند تا مجبور به خرید بازیکن جدید در 
این پست حساس نباشــند. در نتیجه انتظار می رود که ریکاردو 
ساپینتو با خرید حداقل 2 بازیکن تهاجمی تیمش را تقویت کند.

امیرعلــی صادقی و ســبحان خاقانی دیگــر بازیکنان جوان 
استقلال هســتند که توانایی بازی در پســت وینگر را دارند 
امــا قطعا هم هواداران و هــم کادرفنی به دنبال جذب نفرات 
باتجربه تری برای حضور در ترکیب تیم هســتند. ضمن اینکه 
قرارداد قرضی امین قاســمی نژاد به پایان رســیده و باید دید 
ســاپینتو چه نظــری روی او دارد ولی احتمال اســتفاده از او 

است. پایین 
البته در صورت جدایی عنصر تهاجمی دیگری از جمله حســین 
زاده یا یامگا، اســتقلال باید برای خرید دیگری در فاز خط حمله 
هزینه کند. حتی خرید 3 بازیکن از جمله دو وینگر و یک مهاجم 
که همگی نیز خارجی باشند، می تواند قدرت استقلال در فصل 
بعد را بیش از پیش افزایش دهد و نگرانی هواداران بابت رقابت 
با رقبای قدرتمندی چون پرســپولیس و سپاهان نیز تا حدودی 

کاسته شود.

رقابت زودهنگام آقای پاس گلی در پرسپولیس
در هفته های پایانی لیگ رقابت میان ســعید صادقی و مهدی 
ترابی برای کســب عنوان برترین پاسور لیگ بالا گرفته بود اما 
صادقی توانست خود را از ترابی و دیگر رقیبانش جدا کند و با 1۴ 
پاس گل در صدر این جدول بایستد. در فصلی که ترابی نیز 11 
پاس گل داد همواره از فقدان خلاقیت در میانه زمین پرسپولیس 
و دست تنها بودن شماره 9 سرخ ها سخن به میان می آمد. این 
نقص مورد توجه کادرفنی پرسپولیس هم قرار گرفت و سروش 
رفیعی و سعید صادقی در لیست نهایی خرید یحیی گل محمدی 
بودند. علاوه بر صادقی، ســروش رفیعی نیز در این فصل جزو 
پاســورهای خوب لیگ بود و 6 پاس گل به هم تیمی هایش در 
ســپاهان داد. با حضور ترابی، رفیعی و صادقی سه مدعی جدی 
برای ارســال در شروع مجددها در اسکواد این تیم وجود دارد و 
علاوه بــر آن هرکدام هم در جریان بــازی مهارت ویژه ای در 
گلسازی دارند. البته به این نفرات می توان نام امید عالیشاه را نیز 
افزود؛ عالیشاه نیز سابقه کسب برترین پاسور لیگ را در کارنامه اش 
داشته و همانند سه بازیکن نام  برده توانایی بازی سازی و ارسال 
در شروع مجدد ها را دارد.با این اوصاف پرسپولیس تنها به مهاجم 
شــش دانگ نیاز دارد که قدر موقعیت های خلق شده را بداند. 
بدون شک هواداران طی روزهای آینده منتظر جذب مهاجم در 

پرسپولیس هستند تا اسکواد تیم شان خیلی زود شکل بگیرد.

نیازمند، کمکی شهاب گردان در فولاد؟
نقل و انتقالات فولاد خوزســتان در حالــی ادامه دارد که این 
باشــگاه احتمالا یک دروازه بان به جمع نفرات خود اضافه کند 
ولــی با این وجود، جواد نکونام فعلا شــهاب گردان را دراختیار 
دارد؛ گلری که در نیم فصل جذب کرد و در دور برگشــت از او 
بهره برد.صحبت بازگشــت ســید پیام نیازمند به لیگ برتر در 
هفته های گذشــته مطرح شده و اخباری مبنی بر اینکه باشگاه 
فولاد خوزستان قصد دارد این دروازه بان که تحت قرارداد باشگاه 
پورتیموننزه پرتغال است را به خدمت بگیرد، اما احتمال این انتقال 
چندان بالا به نظر نمی رسد. نیازمند که در اردوی اخیر تیم ملی 
ایران جزو نفرات رزرو بود، در فصل 22-2021 فقط دو بازی در 
لیگ برتر و ســه بازی در جام حذفی پرتغال انجام داد، اما با این 
وجود امیدوار اســت پس از جدایی رقیب وی از پورتیموننزه، در 
فصل جدید فرصت بازی بیشتری پیدا کند و با درخشش در این 

تیم، شانس حضور در لیست نهایی جام جهانی را بالا ببرد.
جــدا از علاقه ای که نیازمند بــرای ادامه فعالیت در لیگ برتر 
پرتغال دارد، مدیرعامل باشــگاه فولاد خوزســتان نیز اظهارات 
دقیقی دربــاره جذب این دروازه بان نداشــته و به نوعی عنوان 
کرده شــهاب گردان گلر اول آنهاســت و فقط یک یار کمکی 
به خدمت می گیرند. حمیدرضا گرشاســبی در خصوص جذب 
پیام نیازمند و اینکه گفته می شود انتقال این بازیکن تا ۷0درصد 
پیش رفته است، عنوان کرد: نیازمند تحت قرارداد باشگاه دیگری 
)پورتیموننزه پرتغال( بوده و اخلاقی نیســت بخواهیم با او وارد 

مذاکره شویم.

 ماشین با 12 میلیارد بدهی 
در آستانه انحلال

باشــگاه ماشین سازی دومین سقوط خود را در دومین سال 
پیاپی تجربه کرد تا در بدترین روزهای تاریخ چند ده ســاله 
خود قرار بگیرد. این تیم ســه ســال پیش، صاحب یکی از 
سهمیه های لیگ برتر بود اما امسال به عنوان تیم آخر لیگ 

یک، به لیگ دو سقوط کرد.
سبزپوشــان فوتبــال تبریز که هنوز با حواشــی و ابهامات 
مالکیتی دســت و پنجه نرم می کنند، با مشــکلی جدی تر 
مواجه هســتند که شاید حیات باشــگاه را تحت الشعاع قرار 
دهد. این مشــکل از چند سال پیش تا به امروز حل نشده و 
با وجود وعده های بسیاری که در مقاطع مختلف داده شده، 

هنوز پابرجاست؛ بدهی 12 میلیارد تومانی!
باشگاه ماشین ســازی حدودا ۴00 هزار یورو باید به فیلیپ 
کوتینگو پرداخت کند که با وجود بســته شــدن متوالی چند 
پنجره هنوز این اتفاق رخ نداده است. جالب اینجاست که در 
همین مقطع که شاهد بالا رفتن سرسام آور قیمت بازیکنان 
داخلی هســتیم نیز اگر یک تیم دســته دومی، مبلغ بدهی 
ماشین سازی را برای خود خرج کند، قطعا خواهد توانست به 
لیــگ یک صعود کند! البته این موضوع را هم نباید فراموش 
کنیم که با توجه به رشــد نرخ ارز، بدهی ماشین به کوتینگو 

مثل یک سهامِ مطلقا در ضرر، هر روز بیشتر می شود!

اولویت های نقل و انتقالاتی استقلال برای تکرار قهرمانی

بعد از هفت خرید هیجان انگیز، اکنون باشگاه پرسپولیس هدف نقل و انتقالاتی خود را 
روی بازگرداندن مهاجم نیجریه ای قرار داده است.

نقل و انتقالات داغ و تابستانی پرســپولیس با جذب علیرضا بیرانوند، مرتضی پورعلی 
گنجی، ســروش رفیعی، دانیال اسماعیلی فر، گئورگی ولسیانی، محمدمهدی احمدی و 
ســعید صادقی همراه شده و آنها اکنون مهمترین هدف خود را روی جذب مهاجم قرار 

داده اند.
در این راســتا باشگاه پرسپولیس مذاکرات موازی با دو مهاجم خارجی را در دستور کار 
قرار داده اســت و بعد از توافق ابتدایی با کاسیانو دیاز، اکنون در حال مذاکره با گادوین 
منشــا نیز هســتند. گادوین منشا، مهاجم نیجریه ای خاطره ســاز پرسپولیس که بعد از 
درخشــش در پیکان به عضویت این تیم در آمد، اکنون هدف نقل و انتقالاتی باشــگاه 
پرســپولیس قرار گرفته است. این بازیکن، به عنوان زوج مهدی طارمی و در ادامه علی 
علیپور کار را در این تیم با پیراهن شماره 90 سرخپوشان دنبال کرد و در ادامه نیز زننده 

یکی از خاطره انگیزترین گل های پرسپولیس لقب گرفت.
مهاجم نیجریه ای در جدال برگشت مرحله یک چهارم و برابر الدحیل قطر در شرایطی 
که این تیم در آســتانه حذف از لیگ قهرمانان آسیا قرار داشت، با حرکتی جالب توجه و 
فرار از نیمه زمین، دروازه حریف را گشود و تیمش را به دیدار نیمه نهایی رساند که آنجا 

نیز با برتری برابر شاگردان ژاوی برای اولین بار به فینال آسیا راه یافتند.
منشــا در ادامه در تصمیمی جنجالی راهی اســتقلال شد و به عنوان جدیدترین یاغی 
فوتبال ایران نام خود را مطرح کرد. حضور این مهاجم نیجریه ای در اســتقلال اما زیاد 
طول نکشــید و او فصل بعد را راهی لیگ امارات شد. این مهاجم ماجراجو در ادامه بار 
دیگر به فوتبال ایران بازگشــت و اینبار در تیم گل گهر ســیرجان و زیر نظر امیر قلعه 
نویی کار را دنبال کرد و در شــرایطی کــه در پایان فصل یکی از برترین گلزنان فصل 
لقــب گرفت و رقابت آقای گلی را به شــیخ دیاباته واگذار کرد، ترجیح داد چالش جدید 
دیگری را در فوتبال ایران تجربه کند و اینبار راهی مس رفســنجان شــد. تیمی که با 
اعتماد کامل به او، زننده پنالتی  هایش نیز شــد و به واسطه این توانست بار دیگر عنوان 

آقای گلی لیگ را به خود اختصاص دهد.
مهاجم نیجریه ای در شــرایطی که اکنون تعطیلات تابستانی را پشت سر می گذارد، بار 
دیگر موردتوجه باشــگاه پرســپولیس قرار گرفته و در حالیکه آنها با کاسیانو دیاز نیز به 
توافق ابتدایی دســت یافته اند، او نیز قرار است راهی ایران شود و اینبار پای میز مذاکره 

با سرخپوشان قرار گیرد.
مدیران پرســپولیس در صورتی که او در این مذاکرات از نظر مالی شــرایط سختی را 
پیش پای آنها قرار ندهد، به توافق نهایی با وی خواهند رسید تا بار دیگر پیراهن شماره 

90 را به وی اهدا کنند.

بعد از انتخاب سرمربی خارجی برای هدایت استقلال، حالا حضور مربی ایرانی در کنار 
او یکی دیگر از دغدغه های کادر مدیریتی استقلال را شکل داده است.

تردیدی وجود ندارد که ریکاردو ســاپینتو با تمام تجاربی که از حضور در کشــورهای 
مختلف بدســت آورده است، برای آشنایی بیشتر با جو تیم و فضای فوتبال ایران احتیاج 
دارد تا دســتیاری ایرانی در کنار خودش داشــته باشد. اســتراماچونی به عنوان آخرین 
ســرمربی خارجی اســتقلال ترجیح داد تا از بهزاد غلامپور به عنــوان مربی گلر ها در 
کادرش اســتفاده کند و صالح مصطفوی را به عنوان آنالیزور در کنارش داشــته باشد.
اما قبل تر از او، وینفرد شــفر آلمانی با اســتفاده از بیژن طاهری و بعدتر فرهاد مجیدی، 
وزنه محبوبیت نیمکت تیمش را بالا برد ضمن اینکه اشــکان نامداری به عنوان مربی 
دروازه بان ها او را کمک می کرد.اما از باشــگاه اســتقلال خبر می رسد گزینه های ایرانی 
دستیاری ساپینتو از بین چهره های محبوب باشگاه در دهه هشتاد و نود انتخاب شدند تا 

پس از به تفاهم رسیدن با ساپینتو، به صورت رسمی معرفی شوند.
آن طور که به نظر می رســد مجتبی جباری به عنوان یکــی از برترین و محبوب ترین 
بازیکنان اســتقلال در تاریخ لیگ برتر گزینه اصلی مدیران اســتقلال برای قرار گرفتن 
در کادر فنی ســاپینتو است. هشــت شــاکی آبی ها پس از یک دوره کوتاه همکاری با 
وینگو بگوویچ در گل گهر تا امروز دیگر با مربی ای همکاری نکرده و بیشــتر مشــغول 
کلاس های مربیگری و دانش افزایی بوده اســت.آرش برهانی، ســرمربی تیم امیدهای 
اســتقلال و مســئول آکادمی پایه های باشگاه دیگر گزینه ای اســت که مدیران باشگاه 
به حضور او در کادر فنی اســتقلال فکر کرده اند. آقای گل تاریخ باشگاه استقلال که با 
کســب نتایج مناســب در تیم امید و تجربه همکاری با محمود فکری در این باشگاه و 
البته ســابقه 9 سال حضور در استقلال می تواند گزینه مناسبی برای ساپینتو باشد.خسرو 
حیدری اما دیگر گزینه مدنظر مدیران استقلال برای حضور در کادر فنی است. بازیکنی 
که به واســطه دوران حضورش در اســتقلال و شخصیتی که دارد، محبوبیت و مقبولیت 
بسیار بالایی نزد هواداران دارد و با توجه به حضور 11 ساله در باشگاه استقلال و تجربه 
کاپیتانی در این تیم، گزینه  ای ایده آل برای نیمکت آبی ها به حســاب می آید. خسرو که 
در ابتدای فصل گذشته به عنوان مشاور مدیرعامل استقلال انتخاب شده بود، با توجه به 
نزدیک بودن به تیم فصل گذشته در صورتی که خودش تمایلی به شروع کار داشته باشد، 
از شــانس بالایی برای حضور در کادر ســاپینتو برخوردار است.همچنین به احتمال زیاد 
مربی دروازه بان ها هم از بین گزینه های ایرانی انتخاب شود. هرچند دروازه بانان استقلال 
با حضور غلامپور بهترین فصل خودشــان در تاریخ لیگ برتر را پشــت  سر گذاشتند، اما 
هنوز تکلیف ادامه همکاری آقابهزاد با استقلالی ها مشخص نشده است و به همان اندازه 
که تداوم این همکاری محتمل است، جانشینی شخص دیگری نیز قابل پیش بینی است.

رشیدپور یکی از اعضای هیئت مدیره باشگاه و یکی از فعالان اقتصادی که در یکی دو فصل 
اخیر از باشگاه ملوان حمایت می کرد اعلام کرده از این پس در حد توان از باشگاه حمایت 
خواهد کرد و به نوعی از ادامه حمایت از باشگاه به شکل فصل گذشته کناره گیری کرده است! 
به نظر می رسد مشکل عمده تیم ملوان نواقص استادیوم سیروس قایقران است که رفع این 
نواقص در فاصله 50 روز مانده به پایان بازی های لیگ برتر یک همت دسته جمعی را می 
طلبد؛  شاید هم این فرصت برای بازسازی استادیوم سیروس قایقران کافی نباشد که در این 
صورت ملوان همانند نساجی فصل گذشــته باید بازی های خود را در خارج از خانه برگزار 
کند. برگزاری بازی های خارج از خانه هم مشکلات خود را دارد که شاید انجام آن از سوی 

باشگاه ملوان ناممکن باشد چون اجاره استادیوم دیگر تیم ها توان مالی بالایی را می طلبد.
در چنین شرایطی طرفداران ملوان انتظار دارند مدیران شهرستان و استان یک اهتمام جدی 
برای کمک به تیم ملوان داشته باشند. آن هم همین امروز چون فردا خیلی دیر است. یکی از 
نهادهایی که می تواند به تیم ملوان کمک کند و در گذشته هم این کار را انجام داده و حتی 
در مقطعی اسپانسر تیم ملوان بود سازمان منطقه آزاد انزلی است. سازمانی که زیر نظر نهاد 
ریاســت جمهوری اداره می شود و به سبب درآمد بالایی که در منطقه دارد می تواند حامی 

خوبی برای تیم ملوان باشد.
ملوان برای بازگشت دوباره به لیگ برتر نزدیک به یک دهه زحمت کشید اما اگر با این روند 
وارد بازی های لیگ برتر شود تنها سرنوشت فجر سپاسی را تجربه خواهد کرد. به این خاطر 
که لیگ برتر با لیگ یک دنیای متفاوتی دارد. تنها با جوانان و بازیکنان سرباز و با قراردادهای 
زیــر یک میلیارد تومان نمی توان به جنگ تیم های لیگ برتری رفت و حتی برای ماندن 
در جدول بازی ها مبارزه کرد. این نگاهی بود که فجر سپاسی داشت و دیدید که چه زود با 
لیگ برتر خداحافظی کرد. حتی بازیکنان سربازی که پیراهن تیم ملوان را برتن می کنند به 
سبب اینکه پیش از حضور در ملوان عضو تیم های لیگ برتری بودند و دستمزدهای خوبی 
می گرفتند انتظار دارند در ملوان هم دستمزد خوبی دریافت کنند و اگر شرایط برای آنها خوب 

نباشد انگیزه خود را برای درخشش در ترکیب تیم از دست می دهند.
اسکلت فعلی تیم ملوان یک تیم دسته اولی است. این تیم برای اینکه به تیم لیگ برتری 
تبدیل شود باید 10 بازیکن از تیم های لیگ برتری جذب کند و در حالی که همه تیم ها نقل 
و انتقالات را شروع کرده اند و در تلاش برای جذب بازیکن جدید هستند حتی یک بازیکن 
به ترکیب تیم اضافه نشده است. از سویی حتی تاریخ شروع تمرینات هم مشخص نیست و 
حتی گفته می شود قرارداد مازیار زارع هم هنوز تمدید نشده است. در چنین شرایطی آیا می 
توان به حضور شایسته تیم ملوان در فصل جدید بازی ها خوشبین بود آن هم در شرایطی که 
استادیوم سیروس قایقران هم برای میزبانی از بازی های ملوان مورد تایید نیست. مگر اینکه 
در روزهای پیش رو مدیران شهری و استانی حمایت جدی از تیم ملوان داشته باشند و دستور 

حمایت از تیم ملوان برای سازمان منطقه آزاد صادر شود.

 گادوین منشا با پیراهن شماره 90 
به پرسپولیس بازمی گردد

 گزینه های جذاب برای
 دستیاران ایرانی ساپینتو

 ملوان؛ نیازمند نگاه دوباره 
سازمان منطقه آزاد

نقل و انتقالات تابســتانی برای پرســپولیس در 
حالی سپری می شود که سرخپوشان برای پر کردن 
ســهمیه خارجی خود با چالش های زیادی مواجه 
هستند و یکی از این چالش ها روشن کردن تکلیف 
دو مدافع تاجیک این تیم است؛ وحدت حنانوف و 

منوچهر صفروف.
در حالی که به نظر می رســید پرســپولیس قرار 
اســت با این دو بازیکن خداحافطی کند اما به نظر 
می رســد یحیی در آخرین جلســه خود به مدیران 
باشــگاه اعلام کرده که قصد دارد وحدت حنانوف 
را در این تیم حفظ کند و صفروف بازیکن خروجی 

این تیم خواهد بود.
البته در این میان شایعاتی مبنی بر حضور قرضی 

حنانوف در تیمی دیگر وجود دارد.
 برای استراحت آمدم دوشنبه و جدا نشدم

حنانــوف در اولین گفتگوی خود بــا خبرنگار ما 
درباره وضعیــت کنونی خود توضیح داد: من برای 
اســتراحت به دوشــنبه آمده ام و در کنار خانواده ام 
هســتم. مدت زیــادی بود که آن هــا را به خاطر 
فیفادی و مسابقات لیگ برتر ایران ندیده بودم اما 

به زودی به ایران بازخواهم گشت.
فصل آینده در پرسپولیس خواهم بود

مدافع تاجیک پرســپولیس در پاسخ به این سوال 
که برای فصــل آینده چه برنامــه ای دارد عنوان 
کرد: همان طور که گفتم الان در حال اســتراحت 
هستم و نمی خواهم به چیزی فکر کنم اما به ایران 
بازخواهم گشــت و فصل آینده هم در پرسپولیس 
حضور خواهم داشــت. خوشــحالم که آقای گل 
محمدی به من اعتماد کردند و امیدوارم که پاسخ 

اعتمادشان را بدهم.

مردم ایران بسیار مهمان نواز هستند
وی در مورد این که فصل گذشــته برایش چطور 
سپری شد گفت: فصل پیش اولین سالی بود که در 
ایران حضور داشــتم و این را باید بگویم که مردم 

ایران بسیار میهمان نواز و خونگرم بودند و از آن ها 
بسیار متشــکرم. از نظر فنی هم اگر بگویم برای 
خودم چالش دشــواری بود که در لیگ ایران بازی 
کنم اما خوشــحالم که از پس این چالش برآمدم و 
البته باید یک عذرخواهی از هواداران پرســپولیس 

بکنم.
از اشتباهم مقابل آلومینیوم خیلی ناراحتم 

حنانــوف در این بــاره توضیــح داد: در بازی با 
آلومینیوم من یک  اشــتباه انجام دادم و هنوزم که 
هنوز است بسیار از این بابت ناراحتم و امیدوارم که 
هواداران پرسپولیس و هم چنین آقای گل محمدی 
و سایر مربیان تیم و بازیکنان من را ببخشند. تمام 
تلاشم را در سال جدید خواهم کرد تا پاسخ اعتماد 

آن ها را بدهم و این اشتباه را جبران کنم.
کادرفنی باید در مورد نمایش هایم نظر بدهند

مدافع تاجیک پرســپولیس دربــاره عملکرد خود 
گفت: درباره نمایش هایم کادرفنی باید نظر بدهند 
و خــودم هیچ چیز دیگری ندارم اما فقط دوســت 
دارم ایــن را بگویم که من تمام تلاشــم را برای 
پرسپولیس کرده ام و فکر میکنم نمایش های خوب 
هم در ســایر بازی ها داشــتم، البته کادرفنی هم 
همیــن نکته را به من گفتند و جا دارد از حمایت و 

اعتماد آنها دوباره تشکر کنم.
این قولی است که به هواداران و آقا 

یحیی می دهم 
وحــدت در پایان وعده جالبی را هــم داد: ایران 
را خیلی دوســت دارم و از بــازی در فوتبال ایران 
لذت می برم. می خواهــم یک قولی به هواداران و 
آقــا یحیی و مدیریت بدهــم و بگویم که بهترین 

مدافع ایران خواهم شد.

حنانوف: بهترین مدافع ایران خواهم شد!


